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INTERPELACJA

Zwracam sig do Pana na proSbg mieszkafic6w Michelina, kt6rzy proszE o

interwencjg Radnych w sprawie polepszenia potqczenia drogowego osiedla zresztq

wtoctawka. osoby, kt6re zwr6city siq bezpo6rednio do mnie o pomoc sq Swiadome,i2

loczq sig wta$nie prace nad rozwiqzaniem problemu, ale sygnalizuiq r6wnie2, 2e

oprocz informacji pojawiajqcych siq w lokalnych mediach oraz jednego spotkania

informacyjnego zorganizowanego w Szkole Podstawowej nr 19, nie posiadajq zadnej

wiedzy o planowanych rozwiqzaniach pochodzEcei z oficjalnych 2rode*'

Dlatego te|zwracam siq zzaptltaniem iproszg o odpowied2na poniZsze pytania:

- w jaki spos6b planuje sig poprawic dojazd do osiedla Michelin;

- kt6re odcinki istniejqcych ulic bgdq przebudowywane i w jakim zakresie;

- czy planuje siq budowq nowych fragmentSw dr6g i je6li tak to w kt6rych

miejscach;
- proszg o podanie perspektywy czasowei realizacji kolejnych etap6w inwestycji;

- prosze o podanie stanu prac nad rozwiqzaniem problemu mieszkaric6w

Michelina na dzieri Ao2enia interpelacji;

- proszg o udzielenie informacji kto w Urzgdzie Miasta jest odpowiedzialny za

realizacjq projektu i do kogo mieszkancy mogq bezpoSrednio zwraca6 sig z

pytaniami odnoSnie tej kwestii.

Mam nadziejq, i2 moja interpelacja zostanie rozpatrzona bez zbqdnej zwtoki a informacje

zawarte w odpowiedzi bqdq stanowity 2r6dto oficjalnej wiedzy na temat planowanych

rozwiqzah komunikacyj nych na osiedlu Michel in dla jego mieszkaric6w'

Z powa2aniem,


